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Stand van zaken Advies portefeuillehouder Besluit commissie

EMS EMS12A 6-5-2020 5. Zienswijze ontwerp 
programmabegroting 
2021-2024 RHC Het 
Flevolands Archief

Gedeputeerde Appelman houdt de Staten op de hoogte van 
significante ontwikkelingen t.a.v. de terugtrekking van de 
Rijksoverheid uit alle Regionale Historische Centra en de daarbij 
behorende consequenties.

SGP Klopman, J. CZ-FZ 18-10-2021 In november zal een mededeling aan de 
Staten worden toegezonden over de stand van zaken 
ontwikkelingen. Daarnaast wordt gemeld dat het 
onderwerp staat geagendeerd voor de vergadering van 
het Algemeen Bestuur HFA (Het Flevolands Archief) in 
december 2021; de Staten zullen hierover in januari 2022 
nader worden geïnformeerd.                                                                                                                                                             
25-10-2023: Op 7 juni is de programmabegroting HFA 
2024-2027 besproken in de Statencommissie. Jan-Nico 
Appelman heeft een toelichting gegeven op de 
programmabegroting en ook een update gegeven van de 
stand van zaken omtrent uittreding Rijk uit de 
Gemeenschappelijke Regeling (GR). De uittreding is nu 
wederom uitgesteld en daarom zal de GR nu worden 
aangepast, nog inclusief deelname van het Rijk aan de 
GR om voor 1 juli 2024 wel aan de Wet 
gemeenschappelijke regelingen (Wgr) te kunnen 
voldoen.

EMS EMS26 26-8-2020 4. Realisatie N307 
Roggebot-Kampen

Gedeputeerde zegt toe dat er medio 2023 aan de Staten een 
Statenvoorstel wordt voorgelegd over de definitieve discontovoet, 
de afkoopsom voor het toekomstig onderhoud van de brug en de 
consequenties daarvan (D66/PVV/SGP).

D66,PVV,SGP Reus, J. de INFRA 3-11-2020: Toezegging moet gewijzigd worden in: 
Gedeputeerde informeert PS medio 2023 over de 
definitieve discontovoet, de afkoopsom voor het 
toekomstig onderhoud van de brug en de consequenties 
daarvan.
10-7-2023: De nodige informatie wordt verzameld. De 
verwachting is dat gevraagde informatie eind Q3 2023 
aangeboden kan worden.
6-11-2023: De werkgroep Discontovoet heeft recent het 
algemene onderzoek naar de de discontovoet afgerond. 
Provincie is in gesprek met het Min. I&W om te komen 
tot de definitieve discontovoet. Gelet op deze stand van 
zaken verwachten wij u in Q1 2024 te kunnen informeren.
05-02-2024: Het project dient in 2025 administratief 
afgerond te zijn. De
gesprekken met het ministerie I&W zijn dan ook in volle 
gang om te
komen tot de definitieve discontovoet.
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EMS EMS41 3-2-2021 7. Begrotingswijziging 
integraal 
dekkingsvoorstel MKB-
deal

Gedeputeerde Appelman zegt toe dat hij 1 maal per kwartaal de 
Staten informeert over  het proces, voortgang en de resultaten 
van de MKB-deal (gedurende het traject van 19 maanden) (PVV).

PVV Jansen, C.A. ETECON 21-06-2021: De MKB-deal gaat in juni 2021 van start. 
Begin juni 2021 zal PS geinformeerd worden over deze 
start (nulmeting). In september 2021 zal PS de eerste 
kwartaalrapportage ontvangen.
18-10-2021: De MKB-deal (het MKB Schakelteam) is op 1-
9-2021 gestart. Omdat de werving van de adviseurs vlak 
voor de zomervakantie 2021 afgrond werd, is besloten 
om pas na de zomervakantie te starten.  De eerste 
kwartaalrapportage wordt in december 2021 naar PS 
gestuurd.
07-02-2022: op 21 december 2021 is de eerste 
kwartaalrapportage naar PS gestuurd (Mededeling 
#2883455, eerste kwartaalrapportage #2883453).
https://stateninformatie.flevoland.nl/documenten/inge
komen-stukken/DOCUVITP-2883455-v4-Mededeling-PS-
Eerste-rapportage-Q4-2021-MKB-Schakelteam.PDF
31-10-2022 Op 31-8-2022 is de tweede 
kwartaalrapportage naar PS gestuurd (# 2979746).
16-01-2023 op 21-22-2022 is de derde kwartaalrapportage 
naar PS gestuurd (#3049120).
30-10-2023 Op 18 april is de vierde kwartaalrapportage 
(#3104795) naar PS gestuurd. 
Op 27 juni 2023 zijn PS via Statenmededeling (#3131137) 
geïnformeerd over Q1 2023.
05-02-2024 Het traject van de MKB deal was 
oorspronkelijk afgelopen op 31-12-2022. Het project is 
nog met een half jaar verlengd en per 1-7-2023 
afgelopen. Toegezegd was om tot en met 31-12 2022 te 
informeren over het proces.In het coalitieakkoord staat 
de ambitie om het MKBSchakelteam structureel voort te 

 i      

31-10-2022 Aanhouden tot de 
laatste rapportage naar PS 
gestuurd wordt.
16-01-2023 Aanhouden.
30-10-2023 Aanhouden
05-02-2024 Aanhouden en PS 
informeren als meer bekend is 
over de voortzetting van het 
mkb Schakelteam.

EMS EMS54 26-5-2021 9b. Perspectiefnota 
2022-2025

Gedeputeerde Appelman zegt toe bij de ontwikkeling naar een 
huis van de democratie de poortjes en toegankelijkheid en de 
grondwet artikel 1 mee te nemen.

D66 Jansen, C.A. CZ 29- 6-2021 In overleg met provinciesecretaris en 
directeur Concernzaken is de voortgang / huidige stand 
van zaken van het project Provinciehuis, Duurzaam en 
Gastvrij besproken. Genoemde zaken worden 
meegenomen in de inventarisatie en ontwerpfase.
11-01-2023 Concept van inrichtingprincipes besproken in 
de gecombineerde BO Commissie van 11 januari 2023. 
Besluit staat op de agenda als hamerstuk voor PS van 25 
januari 2023. 

EMS EMS68 22-9-2021 6. Impuls beheer en 
onderhoud landschaps-
kunstwerken

Gedeputeerde Rijsberman zegt toe om in het 1ste kwartaal van 
2022 de goede afspraken met de eigenaren aan PS kenbaar te 
maken 

ChristenUnie, 
50PLUS, PvdD

Simonse, J.N. ETCULT 18-10-2021: Wordt ambtelijk opgepakt.
07-02-2022: Geen wijzigingen.
31-10-2022 Zodra de afspraken bekend zijn worden PS 
hierover geïnformeerd. 
16-01-2023 Geen wijzigingen
10-07-2023 Geen wijzigingen.
30-10-2023 Geen wijzigingen
05-02-2024 Geen wijzigingen

31-10-2022 Aanhouden
16-01-2023 Aanhouden
10-07-2023 Aanhouden
30-10-2023 Aanhouden
05-02-2024 Aanhouden

EMS EMS81 2-2-2022 5.Rekenkamerbrief - 
Vooronderzoek 
intrekking OV-
concessie IJssel-Vecht

Gedeputeerde zegt toe de Staten op de hoogte brengen wanneer 
GS verwacht de resultaten n.a.v. het uitvoeren van de 
aanbevelingen te behalen.

JA21 Reus, J. de CZ 31-10-2022 Ten aanzien van het opstellen van een 
procedure om de toegang tot geheime stukken beter te 
faciliteren voor de vakafdelingen is aangegeven dat het 
streven is om deze procedure medio juni gereed te 
hebben. Deze procedure is in juni opgeleverd en gedeeld 
binnen de ambtelijke organisatie. De procedure sluit aan 
op de al bestaande interne richtlijn ‘Interne 
toegankelijkheid van informatie’. In de procedure is 
vastgelegd hoe toegang gegeven kan worden aan 
medewerkers tot de in het systeem beperkte 
toegankelijke vertrouwelijke documenten en mappen. 
Aan de overige aanbevelingen van de Randstedelijke 
rekenkamer wordt conform planning gewerkt.

31-10-2022 Aanhouden tot in 
december de procedure is 
opgeleverd.

mailto:SGP.JA@1
mailto:SGP.JA@1
mailto:SGP.JA@1
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EMS EMS108 31-8-2022 5. Nieuw economisch 
beleid – 
Verdienvermogen MKB - 
Richtinggevende sessie

Gedeputeerde Appelman zegt toe om het Fondsenlandschap 
alsook de Regionale Ontwikkelingsmaatschappij in de commissie 
te presenteren en dan te bezien of (en zo ja hoe dan) een 
regelmatig agenderen gewenst is.

50PLUS Jansen, C.A. ETECON 31-10-2022 : In de commissievergadering EMS op 23-11-
2022 is dit onderwerp geagendeerd en zal Horizon 
Flevoland een presentatie geven over de ROM in het 
algemeen en het fondsenlandschap in het bijzonder.
30-10-2023 Op 23-11-2022 is door Horizon een 
presentatie verzorgd in de commissie EMS. Op 20 
september 2023 zijn Horizon en de fondsen in de 
commissie EMS beeldvormend behandeld met een 
ambtelijke presentatie. Op 4 oktober heeft een 
werkbezoek plaatsgevonden aan Horizon.
05-02-2024 In de vergadering van 29 november 2023 is 
niet duidelijk aangegeven wat de commissie dan verder 
nog verlangd. Conform de toezegging zijn de volgende 
acties ondernomen:
-	Op 23-11-2022 heeft Horizon het fondsenlandschap 
alsmede Horizon als ROM gepresenteerd in de 
commissie EMS en daar is ook de toezegging gedaan dat 
PS 2x per jaar (in periode mei/juni en periode december) 
een informatiepakket krijgt waarmee PS uitvoeriger 
wordt geinformeerd over PS. Tevens is voorgesteld om 
eens per jaar een beeldvormende sessie Horizon te 
organiseren.
-	Op 20-09-2023 zijn Horizon en de fondsen uitvoerig 
uitgelegd en toegelicht in een beeldvormende sessie in 
de commissie EMS door de ambtelijke organisatie
-	Op 04-10-2023 zijn PS op een werkbezoek geweest bij 
Horizon om een indruk te krijgen van hoe Horizon te 
werk gaat en invulling geeft aan haar opdracht.
Naast de toegezegde informatiepakketten als de 
beeldvormende sessie Horizon (en mogelijk jaarlijks 

)  i  i     i  

31-10-2022 Aanhouden in 
afwachting van presentatie op 
23-11-2022. 
30-10-2023 Voorgesteld wordt 
om tot afvoeren van deze lijst 
over te gaan.
05-02-2024: Voorgesteld wordt 
om tot afvoeren van deze lijst 
over te gaan. Indien de reeds 
uitgevoerde activiteiten 
onvoldoende zijn voor de 
commissie, vragen we 
commissie om specifiek aan te 
geven wat er dan nog mist.

29-11-2023: de commissie 
vindt de toezegging nog niet 
afgedaan.
06-03-2024: de commissie 
wil de toezegging nog laten 
staan (nog niet volledig 
uitgevoegd)

                       EMS EMS118 14-12-2022 11. Motie vreemd - 
Uitspreken tegen 
hinder Proefbedrijf 
ERTMS op de Hanzelijn

Gedeputeerde De Reus zegt toe dat hij PS actief zal informeren 
over de uitvoering van de motie ‘Uitspreken tegen hinder 
Proefbedrijf ERTMS op de Hanzelijn’. 

CDA Reus, J. de ETMOB 10-07-2023 Deze toezegging is uitgevoerd met de 
verzonden brief (3052843) aan de Staatssecretaris als 
bijlage is bij te voegen aan statenmededeling d.d. 26 
januari 2023 (3040523). In de brief wordt aangestuurd op 
een bestuurlijk overleg met de Staatssecretaris. Hierop 
heeft de Staatssecretaris laten weten dit jaar in gesprek 
te gaan met de regio.
De Staatssecretaris heeft de 2e kamer laten weten rond 
de zomer van 2023 met de eerste beelden van de 
uitwerking van het Proefbedrijf te komen en provincie 
Flevoland hierbij te betrekken.  
Zodra er meer informatie bekend is over de uitwerking 
van het Proefbedrijf zullen PS hierover geïnformeerd 
worden.
30-10-2023 Er heeft op hoogambtelijk niveau een 
gesprek tussen de programmadirectie en de regio 
plaatsgevonden. Er is nog erg veel onduidelijk over het 
programma ERTMS en de beproevingsstrategie waardoor 
er op dit moment nog geen uitsluitsel is over o.m. de 
invulling van het Proefbaanvak op de Hanzelijn. 
05-02-2024 Op 28 november 2023 zijn PS schriftelijk 
geïnformeerd (3194067) over de stand van zaken 
betreffende het herijkingsproces van het programma 
ERTMS en de gevolgen die dit heeft voor provincie 
Flevoland. De verwachting is dat tegen de zomer van 
2024 er meer duidelijkheid over de uitrol (inclusief 
beproevingsstrategie) komt.

10-07-2023 Voorgesteld wordt 
om tot afvoeren van deze lijst 
over te gaan.
30-10-2023 Aanhouden
05-02-2024 Aanhouden

13/9: de commissie vindt de 
toezegging nog niet 
afgedaan.

EMS EMS119 25-1-2023 10a. Doorontwikkeling 
Batavialand 

Gedeputeerde Rijsberman zegt toe om halfjaarlijks in de P&C 
cyclus over de voortgang van de doorontwikkeling van Batavialand 
te rapporteren.

CDA Simonse, J.N. ETGO 10-07-2023 Het programma doorontwikkeling 
Batavialand is overgegaan van de afdeling Strategie en 
Beleid (S&B) naar de afdeling Gebiedsontwikkeling en 
Europa (GE). Na het zomerreces zal PS worden 
geïnformeerd en wordt gestart met een halfjaarlijkse 
voortgangsrapportage.
30-10-2023 De afdeling gebiedsontwikkeling heeft een 
voortgangsrapportage gedeeld in de halfjaarlijkse P&C 
cyclus.

10-7-2023 Om deze 
voortgangsrapportage door GE 
te laten uitvoeren in de 
halfjaarlijkse P&C cyclus.
30-10-2023 Toezegging is 
overgeheveld naar GE
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EMS EMS121 22-2-2023 5. Vragenhalfuurtje:
Coronanoodfonds

Gedeputeerde Appelman zegt toe dat de provincie in de 
communicatie op de website aandacht zal schenken wanneer de 
nieuwe subsidieregeling voor MKB en instellingen zoals in het 
aangenomen amendement is verwoord open zal worden gesteld.

VVD Jansen, C.A. Bestuur 08-05-23:  In maart is intern overleg geweest over het 
amendement, waaruit naar voren is gekomen dat de 
gewenste regeling onuitvoerbaar is vanwege o.a. de 
looptijd en staatsteun.
Dit heeft Sjoerd de Vries besproken in het PO met de 
heer Appelman (Gert-Jan was hierbij aanwezig). 
A.s. maandag komt er een schriftelijk voortgangsverslag 
hierover in het PO en gaat de week daarop in GS zodat 
de mededeling 23 mei in PS komt. (Marc Matthesius). 08-
06-23: bedoeling om te bespreken in PO van 19-06-23. 
19-06-23 De opvolger van gedeputeerde Appelman 
(Jansen) zal zich gaan buigen over deze toezegging.

EMS EMS126 26-4-2023 5.Interpellatie debat: 
Horizon

Gedeputeerde Appelman zegt toe dat het college komt met een 
mededeling met een toelichting in hoeverre het Strategisch  
Meerjarenplan 2023-2027 Horizon Flevoland passend is binnen de 
provinciale kaders.

VVD, PVV Jansen, C.A. ETECON 10-07-2023 Momenteel wordt deze mededeling 
opgesteld. Verwachting is dat PS daar kort na het 
zomerreces over geïnformeerd wordt.
30-10-2023 Dit is toegelicht tijdens de beeldvormende 
sessie Horizon op 20 september 2023. Daarmee is 
voldaan aan deze toezegging.
05-02-2024 Er wordt z.s.m. een mededeling opgesteld en 
gedeeld met PS.

30-10-2023 Voorgesteld wordt 
om tot afvoeren van deze lijst 
over te gaan.
05-02-2024 Aanhouden tot de 
mededeling verstuurd is.

29-11-2023: de commissie 
vindt de toezegging nog niet 
afgedaan.

EMS EMS127 10-5-2023 5. Voortgangsnota 2022 
Metropoolregio 
Amsterdam

De gedeputeerde zegt aan de VVD toe om de statistieken omtrent 
het House of Skills beschikbaar te stellen aan de staten.

VVD Jansen, C.A. Bestuur 26-06-23: Komt aan de orde bij de behandeling van de 
voortgangsnota in 2024

EMS EMS128 10-5-2023 5. Voortgangsnota 2022 
Metropoolregio 
Amsterdam

De gedeputeerde zegt toe om een oplegger beschikbaar te stellen 
waarin duidelijk wordt welke activiteiten in Flevoland zijn geland. 

Jansen, C.A. Bestuur 26-06-23: Komt aan de orde bij de behandeling van de 
voortgangsnota in 2024

EMS EMS130 31-5-2023 10a. Voortgangsnota 
2024 Metropoolregio 
Amsterdam 

De gedeputeerde zegt toe het initiatief over de Flevolandse 
indicatoren in dit huis op te starten en dat we in Flevoland gaan 
werken aan indicatoren voor Flevoland voor resultaten in de 
samenwerking met de MRA. (concept-verslag PS 31 mei)

PVV,VVD Jansen, C.A. Bestuur 30-10-2023 Met het opstellen van een Flevolandse 
propositie en de komst van de nieuwe MRA-agenda is dit 
proces opgestart. Als de definitieve MRA-agenda er is in 
juni 2024 kan er verder worden gewerkt aan Flevolandse 
indicatoren. Er zal dan een voorstel richting PS komen.

30-10-2023 Aanhouden.

EMS EMS132 7-6-2023 8. Zienswijze ontwerp 
programmabegroting 
Het Flevolands Archief 
2024 – 2027

Gedeputeerde Appelman zegt toe om in het bestuur van Het 
Flevolands Archief (HFA) in te brengen om de samenwerking 
tussen Maritieme Rijksdepot & HFA te gaan onderzoeken 

50PLUS Klopman, J. CZ 25-10-2023: Jan Nico Appelman heeft aangegeven dat wij 
als deelnemer de wens voor samenwerking tussen 
Maritieme Rijksdepot en het HFA in kunnen brengen 
maar dat het Algemeen Bestuur van het HFA, waar alle 
deelnemers zitting in hebben, hier iets van moeten 
vinden. In het Algemeen Bestuur HFA overleg van 30 juni 
2023 heeft Jan-Nico Appelman dit als mededeling 
ingebracht. Het HFA heeft gezegd altijd open te staan 
voor samenwerking en dat het wel om verschillende 
soorten depots gaat.
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EMS EMS133 7-6-2023 8. Zienswijze ontwerp 
programmabegroting 
Het Flevolands Archief 
2024 – 2027

Gedeputeerde Appelman zegt toe om, voor 28 juni, de 
overgebleven technische vragen (BTW, weerstandscapaciteit, 
onderbouwing formatie) te beantwoorden (SLF, VVD, D66)

SLF, VVD, D66 Klopman, J. CZ 25-10-2023: Op 19 juni 2023 zijn de vragen beantwoord in 
PS mededeling #3135493. (LIS lijst 21 juni 2023). Vraag 1: 
Bij punt 5.1.7. in de begroting wordt 15 FTE genoemt maar 
er is 10 FTE bezetting. Kan het HFA met minder FTE? 
Antwoord: Nee. Het HFA zal groeien in personeel om 
onze deelnemers structureel van benodigde diensten te 
kunnen blijven voorzien waaronder de nieuwe taken die 
horen bij de e-depotvoorziening, die met en voor de 
deelnemers ingericht gaat worden. Nadere toelichting: 
De begroting toont een verschil tussen de benodigde 
bezetting (15 FTE in de formatie) en de huidige bezetting 
(10 FTE). Het verschil van 5 FTE is praktisch de 
groeiopgave, die het bestuur in maart 2022 aan HFA 
heeft meegegeven: in de periode 2022-2024 is 4,7 FTE 
aan de formatie toegevoegd. Dit is hoofdzakelijk nodig 
voor de structurele, personele bezetting voor het 
opzetten en beheren van de gezamenlijke e-
depotvoorziening. De initiële schatting is dat 2 tot 4 FTE 
nodig is voor operationele activiteiten met het e-depot. 
In de afgelopen jaren heeft HFA veel nieuwe taken 
middels projecten met externe inzet opgepakt, welke op 
een andere plek in de begroting tot uiting komen. Deze 
benodigde inzet is HFA nu steeds meer aan het 
bestendigen binnen de eigen organisatie. 

EMS EMS137 28-6-2023 9a. Jaarstukken 2022 Gedeputeerde Hofstra zegt toe met een kwartaalrapportage te 
komen waarin een voortgang is opgenomen t.a.v. de inkoop- & 
aanbestedingsregels en 
naleveringsregels

D66 Jansen, C.A. CZ 11-07-23 vindt gesprek plaats met de bestuursadviseur 
om de wensen met betrekking tot de rapportage helder 
te krijgen.

EMS EMS138 28-6-2023 9a.Jaarstukken 2022 Gedeputeerde Appelman zegt toe om de gevraagde stukken van 
Horizon onder geheimhouding beschikbaar te stellen

50PLUS Jansen, C.A. ETECON 30-10-2023 voorzover uit de vergadering is op te maken, 
is er geen toezegging gedaan. Wel is er een discussie 
gevoerd met 50Plus over de jaarrekeningen van Horizon 
en fondsen. Daarbij heeft de gedeputeeerde aangegeven 
dat Horizon is gevraagd meer informatie te verstrekken 
met een uitleg erbij. Daar beraadt Horizon zich op. Het is 
momenteel niet duidelijk over welke stukken het hier 
precies gaat. Dat wordt uitgezocht. 
05-02-2024 In de PS vergadering is geen toezegging 
gedaan m.b.t. het verstrekken van de jaarrekeningen van 
Horizon. Daarnaast zijn ook geen andere toezeggingen 
gedaan i.r.t. het verstrekken van stukken Horizon. 
Horizon is overigens voornemens om in het jaarverslag 
2023 haar financiele gegevens 2023 te publiceren 
inclusief een inhoudelijk duiding. 

05-02-2024 Voorgesteld wordt 
om tot afvoeren van deze lijst 
over te gaan

06-03-204: De commisie 
vindt de teozegging nog niet 
afgedaan.

EMS EMS139 5-7-2023 4. Zomernota 2023 Het College zegt toe voor het einde van het jaar te komen met een 
nadere uitwerking van de dekking voor de Flevocampus.

VVD Hofstra, H.J. ETGO 1-11-2023: extra duiding van de toezegging opgevraagd 
bij bestuursadviseurs. Nog geen antwoord ontvangen.

EMS EMS142 12-7-2023 5. Aangepast 
investeringsvoorstel 
Maritieme 
Servicehaven 
Noordelijk Flevoland

Het College zegt toe om terug te komen over welke momenten in 
het proces PS geïnformeerd over de stand van zaken t.a.v. de 
realisatie.

50PLUS Simonse, J.N. ETGO 1-11-2023: Er is over dit onderwerp op 19/10/23 een 
mededeling aan PS verstuurd (3167753)

1-11-2023: Advies is om dit 
onderwerp af te voeren

29-11-2023: de commissie 
vindt de toezegging nog niet 
afgedaan.

EMS EMS149 19-7-2023 9b. Aangepast 
investeringsvoorstel 
Maritieme 
Servicehaven 
Noordelijk Flevoland 

Het College zegt toe met PS in gesprek te gaan over een nader 
voorstel over de logische momenten voor monitoring van het 
project Maritieme Servicehaven en met aandacht daarin voor 
brede welvaartsindicatoren en met een verkenning van mogelijke 
beleidsindicatoren. Nagegaan wordt door de Procedurecommissie 
of dat in de commissie Planning & Controle plaatsvindt of in de 
Statencommissie. 
(zie ook toezegging EMS 142)

PvdA, 50Plus, 
GroenLinks

Simonse, J.N. ETGO 1-11-2023: Er is over dit onderwerp op 19/10/23 een 
mededeling aan PS verstuurd (3167753)

1-11-2023: Advies is om dit 
onderwerp af te voeren 

29-11-2023: de commissie 
vindt de toezegging nog niet 
afgedaan.



Lijst van Toezeggingen

EMS EMS150 19-7-2023 9a. Zomernota Het College zegt toe te onderzoeken of de openstelling van het 
parkeerterrein van het provinciehuis voor het opladen van 
elektrische auto’s kan worden verruimd, ook toegankelijke voor 
personeel, en daarbij mee te nemen in hoeverre de toekomstige 
verbouwing impact heeft op de parkeerruimte. 

D66 Reus, J. de CZ Vraag is beantwoord in document: #3150685-v3-
Mededeling_-_publiek_toegankelijke_snellaadpaal. Deze 
is in de LIS van oktober meegenomen en aan PS 
doorgestuurd.

EMS EMS 156 11-10-2023 7. IPO-begrotingen Het college komt terug op de vraag wat de stand van zaken, in IPO-
verband, is t.a.v. het verslechteringsverbod.

PvdA Simonse, J.N. ETNAT

EMS EMS 157 11-10-2023 7. IPO-begrotingen Het college komt met een overzicht van de kosten (op 
hoofdlijnen) van BIJ12.

CDA Simonse, J.N.

EMS EMS158 18-10-2023 5. Vaststellen 
Flevolandse sportnota 
"Samenwerken aan 
sportief Flevoland"

Het college zegt toe om met een tussentijdse (over 2 jaar) 
outcome-presentatie te komen over de resultaten (benchmark, 
cijfers: verleden, heden, ambities) van het sportbeleid.

SLF Hofstra, H.J. ETSAWO 05-02-2024 Opleverdatum voor tussentijdse 
rapportage/presentatie van de resultaten van het 
sportbeleid is november 2025. Tot die tijd wordt de 
output geregistreerd. In januari 2025 volgt opzet voor 
rapportage met aansluiting en benchmark bij bestaande 
onderzoeken.

EMS EMS 159 1-11-2023 4. Programmabegroting 
2024 (integrale 
commissie)

Het college zegt toe PS via mededeling te informeren over de 
voortgang op de werving van medewerkers.

Partij voor de 
Dieren

Reus, J. de 

EMS EMS160 1-11-2023 4. Programmabegroting 
2024 (integrale 
commissie)

Het college zegt toe PS voor de zomer 2024 via mededeling te 
informeren over de beoogde aanpak voor een verdere 
ontwikkeling van het MITC.

D66 Reus, J. de ETGO 05-2-2024: Wordt voorbereid voor de zomer

EMS EMS 161 1-11-2023 4. Programmabegroting 
2024 (integrale 
commissie)

Het college zegt toe uitvraag te doen bij RWS doorstroom 
rijkswegennet en PS hierover te infomeren.

SGP Reus, J. de ETGO

EMS EMS 163 8-11-2023 5.Programmabegr. 2024 Het college zegt toe de gesprekken over de fysieke aanpassingen 
aan de Espelerweg met omwonenden en de gemeente stop te 
zetten en te werken aan een wegencategoriseringsplan, deze in 
participatie met de gemeenten in Flevoland te ontwikkelen, in 
2024 aan de Staten voor te leggen en te handelen naar dat besluit 
(CDA, motie 6)

CDA Reus, J. de 

EMS EMS 164 8-11-2023 5.Programmabegr. 2024 Het college zegt toe om in kwartaal 1, 2024 te komen met een 
proces en/of beeldvormende notitie over de nieuwe kadernota 
Verbonden Partijen waarna de rest van 2024 benut wordt voor het 
opstellen van de kadernota (motie 24).

50PLUS, BBB Simonse, J.N. Bestuur

EMS EMS 165 8-11-2023 5.Programmabegr. 2024 Het college zegt toe een notitie te maken waarin duidelijk is 
aangegeven waar de gelden voor de museale voorziening vanuit 
het Fonds Verstedelijking Almere aan worden besteed.

50PLUS Jansen, C.A. ETCULT

EMS EMS 167 8-11-2023 6a. Flevolandse 
Sportnota

Het college zegt toe om in het bestuurlijk overleg sport tussen 
gemeenten en de provincie het belang van Sportparticipatie van 
meiden tussen 12 en 18 jaar te benadrukken met het doel om hier 
meer aandacht aan te geven in het lokale sportbeleid en dit terug 
te koppelen naar PS.

Pvda, 
GroenLinks

Hofstra, H.J. ETSAWO 05-02-2024 Wordt geagendeerd voor eerstvolgend 
bestuurdersoverleg sport welke medio mei – juni 
gehouden zal worden.

EMS EMS 169 29-11-2023 6. Wensen en 
bedenkingen Ontwerp 
Economisch 
Programmalijn 3 &4

Het college zegt toe rond de zomer 2024 met een monitor 
(indicatoren bij de instrumenten) economie te komen (50PLUS)

50PLUS Jansen, C.A. ETECON 05-02-2024 Het is nu nog te vroeg om te rapporteren 
over deze toezegging. Dit zal rond de zomer 2024 
gebeuren. 

05-02-2024 Geen wijzigingen



Lijst van Toezeggingen

EMS EMS 171 29-11-2023 8. startnotitie 
cultuurbeleid 2025-
2028

Het college zegt toe om nog een kritisch te kijken of de 
inspraakperiode van het ontwerp-beleid,  die nu midden in de 
zomer valt, te verschuiven en neemt de suggesties van 
vooraankondigingen mee  (CDA, VVD) 

VVD, CDA Simonse, J.N. ETCULT 05-02-2024 Voorafgaand aan de terinzagelegging zullen 
gedurende meerdere weken vooraankondigingen 
worden gedaan per mail, in de nieuwsbrief en op de 
website van de provincie. 

05-02-2024 Aanhouden

EMS EMS 172 13-12-2023 9d. Startnotitie 
cultuurbeleid 2025 - 
2028

Het college zegt toe bij het concept beleid met een nader  
document te komen  dat inzicht geeft in de financieringsstromen 
(FVA, Lelystad Next Level) van o.a.  Landart en educatie.

50PLUS Simonse, J.N. ETCULT 05-02-2024 Het gevraagde document wordt samen met 
de presentatie over het conceptbeleid aan PS gestuurd 
voorafgaand aan de beeldvormende commissie van juni 
2024.

05-02-2024 Aanhouden

EMS EMS 173 13-12-2023 9e. Wensen en 
bedenkingen Ontwerp 
Economisch 
Programma: 
programmalijnen 3 
‘toekomstbestendig 
bedrijfsleven’ en 4 
‘ruimtelijk 
economische 
ontwikkeling’

Het college zegt toe dat de integrale afweging van de budgettaire 
consequenties van het Economisch Programma; programmalijn 3 
en 4 in Q2 zal plaatsvinden, bij behandeling van de 
perspectiefnota.

VVD Jansen, C.A. ETECON 05-02-2024 Toezegging kan blijven staan tot na 
behandeling perspectiefnota in juni 2024.

05-02-2024 Aanhouden tot na 
behandeling perspectiefnota in 
PS.

EMS EMS 174 13-12-2023 9f. Ontwerp-
Participatiebeleid 
Provincie Flevoland

Het college zegt toe dat het referendum wordt meegenomen in de 
inspiratiesessies (FvD)

FvD Simonse, J.N. ETRL

EMS EMS 175 17-1-2024 4. Boardletter 2023 – 
gesprek met de 
accountant

Het college zegt toe om schriftelijk terug te komen op het risico 
dat de provincie voor slechts 41% voldoet aan de AVG wetgeving.

JA21, PvdA Jansen, C.A.

EMS EMS 176 7-2-2024 8. IPO-
Bestuursprogramma

Het college zegt toe om de concrete uitwerking van het IPO-
Bestuursprogramma, wat in de diverse Bestuurlijke 
Adviescommissies (BAC’s) wordt gedaan, terug te koppelen (bij het 
vaste agendapunt Samenweringsverbanden).

D66,CDA, 
BBB,PVV, CU, 
JA2, SLF 

Simonse, J.N.

EMS EMS 177 28-2-2024 5. Interpellatiedebat Het college zegt toe dat kwetsbare reizigers, als groep, in het 
vervolgproces worden meegenomen, bij de uitvoering van Motie 1 
– Vervolgproces Openbaar (bus) Vervoer Flevoland.

PvdD, 
GroenLinks

Reus, J. de ETMOB

EMS EMS 178 28-2-2024 10b. IPO 
Bestuursprogramma 
2023-2027

Het college zegt het gebruik van de foto’s in het IPO 
bestuursprogramma te bespreken in het IPO bestuur en daarover 
schriftelijk te rapporteren.

FvD Simonse, J.N.

EMS EMS 179 28-2-2024 10b. IPO 
Bestuursprogramma 
2023-2027

Het college zegt toe het 1 maal per jaar bespreken van de BAC-
werkprogramma’s (voortgang) incl. de vraag of dit in lijn is met 
bestaand beleid te koppelen aan de evaluatie van het vaste 
agendapunt Samenwerkingsverbanden.

D66, PvdD, 
50PLUS

Simonse, J.N.

EMS EMS 180 28-2-2024 10b. IPO 
Bestuursprogramma 
2023-2027

Het college zegt toe dat brede welvaart als Flevolandse inbreng in 
het IPO bestuur blijvend onder de aandacht wordt gebracht.

CDA, PvdA Simonse, J.N.

EMS EMS 181 27-3-2024 5. Vragenhalfuurtje
ChristenUnie - 
Zorgtafel Flevoland

Het college zegt toe over de uitkomsten van het onderzoek van 
Common Eye over het vervolg van de Zorgtafel Flevoland PS te 
informeren.

ChristenUnie Simonse, J.N. ETSAWO

EMS EMS 182 27-3-2024 5. Vragenhalfuurtje
50PLUS - 
Bestuursovereenkomst  
(IBT)

Het college zegt toe de nieuwe bestuursovereenkomst 
Interbestuurlijk Toezicht (IBT), zodra deze gereed is, ter 
kennisname aan de Staten te doen toekomen.

50PLUS Gerritsen, A.J.
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